
Referat for Bestyrelsesmødet for 

Afdelingsbestyrelsen i "Bregnegården" 

(Dette holdes, som udgangspunkt, anden mandag i måneden kl. 19) 

 

Dato: 13.03.2018 

 

Tilstede: Alle 

 

Referent: Steen 

 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde: 

a) Referat fra Afdelingsbestyrelsesmødet 08.01.2018 – Godkendt 

Der er ikke noget referat for mødet 12.02.2018, da Afdelingsbestyrelsen ikke var 

beslutningsdygtig jvf. Forretningsordenen. 

2) Opfølgning på tidligere uafsluttede opgaver: 

a) Kontoret arbejder på, at fremskaffe priser på den nye skiltning og fartbumb for hele 

”Bregnehaven”.  

b) Træerne i ”Haven” er ved og blive skiftet og kastanjetræet kommer til ”frisøreren” for et 

samlet beløb på ca. 60000,- kr. 

c) Beslutningen om nye stole til ”Fælleshuset” er blevet uddelegeret fra kontoret til 

Afdelingsbestyrelsen.  

3) Indkommende forslag: 

a). Ingen indkommende forslag. 

4) Fra "Spørgetiden" (10 min før hvert Afdelingsbestyrelsesmøde): 

a) Yvonne Brønner (Bregnegårdsparken) har på vegne af de resterende beboer i rækken 

forespurgt om egetræet for enden af rækken kan bliver fældet, alternativt kraftigt beskåret. 

Således at de kan slippe for ”belastningen” ved at skulle ryde op efter naturens egen gang. 

5) Eventuelt (ALT kan debatteres, men INTET kan vedtages): 

a) Intet. 

 

Det har været hyggeligt atter og være her. 


